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 Pan  

 Jacek Jaśkowiak 

 Prezydent Miasta Poznania 

 

 

 

 

Z APYT ANIE  

 

 

w sprawie zespołu do spraw fortyfikacji. 

 

 

 Szanowny Panie Prezydencie. 

 

 W związku z funkcjonowaniem zespołu ds. fortyfikacji proszę o udzielenie 

odpowiedzi na następujące pytania: 

 

1. Kto wchodzi w skład funkcjonującego zespołu i jakie funkcję w nim pełni? 

2. Jaki jest zakres prac w/w zespołu? 

3. W którym roku został powołany zespół ds. fortyfikacji? 

4. Jakie działania zespół podejmował w okresie od 2018 roku? 

5. Jaki jest plan prac zespołu na najbliższy czas? 

6. Jak często zespół ds. fortyfikacji spotykał się (proszę o podanie harmonogramu) 

w okresie od 2018 do 2021 roku? 

7. Czy i jakim budżetem dysponuje zespół? 
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8. Czy w/w zespół opiniuje plany zagospodarowania fortów? Czy opiniował plany 

zagospodarowania fortu VIIa? Czy opiniował sprawę zagospodarowania Fortu 

Ia, II oraz VI? Jeżeli tak, proszę o przesłanie treści opinii. 

9. Czy członkowie w/w zespołu otrzymywali dodatki do wynagrodzenia/diety/etc. z 

tytułu prac w w/w zespole? Jeżeli tak, to w jakiej wysokości? 

10. Jakie decyzje / opinie / rekomendacje wydał w/w zespół względem 

poszczególnych obiektów fortyfikacyjnych w Poznaniu? 

   

Dziękuję za udzielenie odpowiedzi na powyższe pytania. 

 

 

 Z poważaniem 

 (-) Łukasz Kapustka 


